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 Styrelsemötesprotokoll 2022-04-18 

Närvarande: Ingrid Höglund,  Marit Erikes, Sören Svensson, Maria Rydell. 
                      Elisabeth von Knorring,  Helene Dragsten, Siv Back, Marie Hjort. 
                      Cassandra Wikgren.   
                       
                      
                      
                      
§ 37              Mötets öppnande 
                     Ordförande öppnade mötet. 
                     En liten presentation av styrelsen då alla var närvarande. 

§ 38 Val av justerare  
                     Siv Back valdes att justera protokollet. 

§ 39 Fastställande av dagordning och anmälan av övriga frågor 
 Dagordningen godkändes. 

§ 40 Föregående protokoll 
                      Gicks igenom och lades till handlingarna. 
                       

§ 41 A. Skrivelser inkommande 
                     Förbundets kongress. Marit skickar ut handlingarna till styrelsen.  
                     Kontroll av medlemskap inför tävling. 

                     B. Skrivelser utgående 
                     Inga utgående skrivelser.  

§ 42 Rapporter 
 
A. Ekonomiska rapporter 
Kassören meddelar att ekonomin är oförändrad. 

B. Sektor 

 Agilitysektorn 
                     Kurser startar under våren. Jessica H instruktör Marie H medhjälpare. Hindren flyttas  
                     tillbaka från ridhuset. 
 
                     Tävlingssektorn 
                     Ingen rapport. 
   
                     Hundutbildningssektorn 
                     Apellkursen har startat med nio st deltagare. Mona startar 2 st kurser i Siljansnäs.  
                     Temakvällar och måndagsträningar på gång. Carolin F och Lena ska ta fram  
                     gemensamma kriterier för kurser ( beslutades på instruktörsmötet). 
                       

                     Rasutvecklingssektorn – mental 
Ingen rapport. 
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Rasutvecklingssektorn-utställning. 
Planeringen för inoffen är i full gång. 40 anmälningar hittills. Tacksam om ni delar 
annonsen när jag lägger ut den. Daladubbeln i samband med SM kanske läggs ev 
vid hembygdsgårdarna. 
Domarbyte på inoffen. Ny annons kommer. Exteriörbeskrivning den 17/7. Sonny  
Ström domare. Blir det 6 st anmälningar går det ihop ekonomiskt. 

Tjänstehund 
                      Ekipagen deltar på KU ( kompletterande utbildning). En hundförare har deltagit på 
                      KFÖ ( Krigsförbandsövning). 

Draghundsektorn 
                      Ingen rapport. 

Rallylydnadssektorn 
                     Har haft digital föreläsning om tävlingspsykologi del 2. Temakväll ” skvallerträning”  
                     med Caroline Wallin. 

Specialsöksektorn 
                     Ingen rapport. 

C. Övriga rapporter 

Plan och mark. 
Gräsklipparen servad och redo för sommaren. 

Stuga/ kiosk. 
Ingen rapport. 

Aktivitetsgruppen 
                     Planerar inför städdagen. 

Hemsidan 
                     Ingen rapport. 
                      
                     Distriktet 
                     Digitalt möte den 4 maj kl 19. Cassandra intresserad att vara med från vår klubb. 

§ 43     Att göra listan 
                     Ett snöskydd behövs ovanför dörren till stugan. 
                     Marit kontakta elektriker. 

§ 44             Övrigt 
                     
                    Diskussionerna angående hundhall fortsatte. 
                    Sektorerna uppmanas att städa/gå igenom sina förråd. Sören skickar ut om detta på  
                    messengergruppen. 
                    Dalhalla. Basebollklubben är tilldelad funktionärsjobbet. De kontaktar vår klubb om  
                    det behövs ytterligare funktionärer. 
                    Cassandra och Ingrid samordnar arbetet med Mörksuggejakten. Ingrid kontaktar  
                   Tuttan för att få information. 
                   Marit och Siv tar hand om utlämnandet av poängjakten, årets hund , pokaler mm 
                   den 24 april. Ingrid köper in 10 st buketter, att dela ut till instruktörer och avgående  
                   styrelsemedlemmar.  
                   Maria R visade sitt förslag på trivselregler. Hon gör några ändringar och tillägg. 
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                    Beslut för mötet: 
                     
                     

   
 § 45          Nästa möte 23 maj kl 19.15 
                        
                    

                  Justeras 

                  Ingrid Höglund sekreterare 

                   Marit Erikes ordförande                                            Siv Back  ledamot
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